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Wageningse zwem- en poloclub DE RIJN 

Postbus 281 – 6700 AG  Wageningen 
 

 

 

          

Bestuur 
 

 

 
Notulen van de Algemene Ledenvergadering van: 
Datum: donderdag 12 mei 2022 
Aanvang:  20.00 uur 
Waar:   Clubhuis de Kribbebijter 
 
Aanwezig: 
Rick van Wijk, Kevin Slotboom, Elizie Wijers, Sylvana de Korte-Jutstra, Wil Zittersteijn, Hans Visscher, 
Marjan van Tatenhove, Betsie van Loenen, Berenice Michels, Kevin van Wijk (penningmeester), Nicole 
Bakkum (secretaris). 
 
Afwezig (mb): 
Willy Zittersteijn (voorzitter), Tanja Zittersteijn, Hilda Havinga, Truus Maas, Sanne van Amersfoort, Luuk 
van Amersfoort, Nico en Coos van der Poel, Marco Gerritsen, Joke de Jong, Marieke Knol, Fré Pepping, 
Charlotte Roodbeen, Miranda Broeder, Maaike van Lunteren. 
 
1. Opening 
Kevin opent de vergadering. 
 
2. Mededelingen en ingekomen stukken 
Medegedeeld wordt dat door privé omstandigheden Willy als voorzitter niet aanwezig kan zijn bij deze 
vergadering. Kevin en Nicole vervangen hem tijdens deze vergadering. 
Er zijn geen ingekomen stukken. 
 
3. De Rijn jubilarissen  
Er zijn dit jaar 9 jubilarissen: 

▪ Nico van der Poel heeft een oorkonde ontvangen voor het 60 jarig jubileum. Deze oorkonde is 
hem thuis overhandigd door het Bestuur. 

▪ Marjan van Tatenhove ontvangt tijdens de vergadering een insigne voor het 25 jarig 
lidmaatschap 

De volgende leden waren niet aanwezig tijdens de ALV en zullen op een later moment een insigne 
ontvangen: 
Miranda Broeder, Maaike van Lunteren; 25 jarig lidmaatschap, Rienette van Veldhuizen, Vivian 
Gravemaker, Rik Hoornstra, Rachèl Gallas, Britt Hoogstede; 12,5 jarig lidmaatschap 

 
4. Notulen ALV 2021 

Notulen 2021 zijn akkoord en worden vastgesteld. 
 

5. Financieel Jaarverslag 2021 incl. verslag Financiële commissie 
Kevin geeft een toelichting op de jaarcijfers over 2021.  
De meeste vaste kosten zoals badhuur, afdracht aan de knzb zijn ook in 2021 gewoon doorbetaald.  
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Corona heeft met name op het leszwemmen invloed gehad; door lesuitval zijn zijn er minder nieuwe 
groepen gestart en dit betekent minder leden.  
Door corona zijn veel van de activiteiten en wedstijden die begroot waren niet doorgegaan. 
Tegelijkertijd zijn er door corona extra kosten gemaakt door badhuur elders; de Vrije Slag in Bennekom 
en het buitenbad in Arnhem. Het aantal leden is over 2021 licht gedaald. 
Harrie verzoekt om in het verslag het aantal leden per afdeling toe te voegen.   
 
Toelichting Kascie: iedereen heeft het lastig gehad door corona. De vereniging heeft een goed beleid 
gevoerd en is zorgvuldig omgegaan met de financiën. Chapeau! 
De kascommissie verzoekt haar leden om decharge te verlenen aan het bestuur voor de financiën en 
het gevoerde beleid. 
Besluit: de vergadering verleent decharge voor het gevoerde beleid aan het Dagelijks Bestuur.  
 
6. Begroting 2023 
▪ Voor de begroting van 2023 zijn de cijfers van 2019 als uitgangspunt genomen; periode voor 

corona. Er zijn geen prijs- en tariefverhogingen doorgevoerd, alleen een indexering op de 
contributie. 

▪ De nieuwe contributie bedragen worden per 1 mei doorgevoerd en geïnd. Voorheen werd per 1 
januari wijzigingen in de contributie doorgevoerd. Voorgesteld wordt om dit voortaan per 1 mei te 
doen zodat dit voorstel eerst in de ALV is geweest en pas daarna doorgevoerd wordt. 

Besluit: akkoord met verwerking van eventuele contributiewijzigingen per 1 mei 
 
▪  Er is als corona steun (TVS regeling) een subsidiebedrag uitgekeerd aan de vereniging. Dit zijn 

bijdragen die niet door de vereniging zelf zijn aangevraagd, maar via het zwembad. De bijdragen 
hebben betrekking op een deel van het jaar 2020 en een deel van 2021 en is overgemaakt door 
Sportfondsen de Bongerd en Optisport Rhenen. Aangegeven is dat de ontvangen bedragen 
definitief zijn. 
De bijdragen zijn een tegemoetkoming. Het Bestuur ziet deze tegemoetkoming als geld dat de 
tekorten dekt voor extra kosten en verliezen als gevolg van corona. Er is echter ook subsidie van de 
gemeente ontvangen over dezelfde periode. Het kan zijn dat door de TVS regeling een deel van de 
bijdrage van de gemeente terugbetaald moet worden.  
Het bestuur stelt voor eerst het gesprek met de gemeente aan te gaan om duidelijkheid te krijgen 
of er een deel terugbetaald moet worden. Het resterende bedrag zou vervolgens aan de leden toe 
kunnen komen als tegemoetkoming voor betaalde contributie tijdens coronatijd.  
 
Besluit:  
De vergadering besluit dat het geld dat ontvangen is, allereerst de extra kosten/ 
exploitatieverliezen zal opvangen van 2021.  

• Er wordt daarbij ingestemd om eerst duidelijkheid te verkrijgen bij de gemeente. Het bestuur 
zal aan de gemeente communiceren dat zij bijdragen uit de TVS regeling heeft ontvangen en 
aan de gemeente aangeven hoe zij om wil gaan met deze bijdragen.  

• Er wordt ook besloten dat het verstandig is een deel aan te houden als risicobuffer voor de 
vereniging.  

• Tijdens de ALV van 2023 zal gepresenteerd worden wat er daadwerkelijk over is en wordt 
besproken hoe dit bedrag in te zetten. Het eventueel verrekenen en terugbetalen van een deel 
aan de leden is een flinke administratieve klus. Kevin zal dit dan voorbereiden.  

 
7. Jaarverslagen en beleidsplannen - Toelichting door afdelingen  

Zie verslagen 
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8. Bestuur/commissiebenoemingen 

• Kascie: Marjan stopt, Hans is nieuw. Er is behoefte aan een extra persoon 

• Ledenadministratie: Sylvana stopt en wordt bedankt voor de inzet hiervoor! Er is nog geen 
opvolger. Afgesproken is dat de taken die Sylvana deed opgevangen worden binnen het 
bestuur; door de penningmeester en de secretaris. 

• Dagelijks bestuur: de termijn van Willy als voorzitter loopt af in 2022. Hij blijft als algemeen 
bestuurslid aan maar is niet meer herkiesbaar als voorzitter. Functie voorzitter is hiermee 
vacant. 

• Algemeen bestuur: de termijn van Harrie als voorzitter polo loopt ook af in 2022. Harrie stelt 
zich herkiesbaar en blijft aan.  

 
9. Informatie Stichting Vrienden van De Rijn  

De Stichting heeft over 2021 een exploitatieverlies geleden omdat door corona het clubhuis 
voor meerdere maanden gesloten was. De Stichting zal een overzicht aanleveren van dit verlies.  

 
10. Rondvraag 

• Begin tijdig met instellen commissie jubileum 100 jaar 
 

11. Sluiting om 21.20 uur 
 
 
 


